
Serik, Taşağıl, Manavgat,
Manavgat Doğu, Alara-

han, Konaklı ve Alanya Batı Kavşağı olmak üzere 7 kavşak
yapılacak. Toplam 11 bin 300 metre uzunluğunda 8 tünel,

7 bin 30 metrelik 19 viyadük ve 4 otoyol hizmet tesisi.

Turizm sektöründe çalışmak isteyen personel bulama-
maktan yakınan turizmcilere istinaden konuşan Turizm
Çalışanları Sendikası Başkanı Mustafa Yahyaoğlu,
“Sendikalaşmaya karşı çıkıyorlar, yaşanabilir bir ücrette
vermek istemiyorlar. İşverenler hal böyle olunca yap-
tıkları kurnazlığın bedelini ödüyorlar” dedi. � 2’DE
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IMZALAR ATILDI
Yıllardır sürüncemede olan Antalya-Alanya Otoyol Yapım projesi için imzalar resmen atıldı. 84 kilometresi ana
yol, 38 kilometresi bağlantı yolu olmak üzere 122 kilometrelik Otoyol Projesi, Serik'te başlayıp Konaklı'da bitecek

‘İCRAATIN ADI AK PARTİ’

“Alanya’mız için
durmaksızın ça-
lışarak hayata ge-

çirdiğimiz proje-
lerle, şehirlerimi-

zin gelişimi ve vatandaş-
larımızın refahı için var
gücümüzle hizmet etme-
ye devam ediyoruz” diyen
Tavlı, “Otoyolu projesi yaz
aylarında artan yol talep-
lerini hızlı, konforlu ve gü-

venli bir şekilde
karşılayacak.
Proje ile bir-
likte Alan-
ya’nın ekono-
mik kalkın-

masına büyük
katkı sağla-

nacak”
dedi. 
�4’TE

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Ab-
dulkadir Uraloğlu, Antalya-Alanya
otoyolunun Türkiye’nin geleceğine
ve yarınlarına yön verecek önem-
li ulaşım projesi olduğuna dikkat
çekerek “Bağlantı yolu ile 122 ki-
lometre uzunluğunda olacak pro-
je sayesinde zamandan 6 milyar
lira, akaryakıttan 600 milyon lira
tasarruf edeceğiz. Karbon emis-
yonunu da 47 bin ton azaltarak do-
ğayı koruyacağız” dedi.

‘OTOYOL PROJESİ 
DÖNÜM NOKTASI OLACAK’

Antalya-Alanya Otoyolu’nun özel-
likle yaz aylarında turizme bağlı ola-
rak artan yolculuk taleplerini, hız-
lı, konforlu ve güvenli olarak kar-
şılayacağını ve bölgedeki ticaret ve
tarım sektörüne de hizmet edece-
ğini söyleyen Bakan Uraloğlu, “Tu-
rizm için önemli bir dönüm nokta-
sı olacak, turistlere ve vatandaşı-
mıza daha rahat ve stressiz bir se-
yahat sağlayacak” dedi.        � 4’TE

'Durmadan
çalışacağız'

AK Parti İlçe Başkanlığına ye-
niden seçilen Mehmet Şarani
Tavlı, “Bundan önce olduğu gibi,
bundan sonraki süreçte de
yeni yönetimimiz ile birlikte
durmadan çalışacağız” dedi.

Mehmet Şarani Tavlı

Antalya-Alanya Otoyolları Yapım Protokolünü Bakan Abdulkadir Uraloğlu yüklenici firmalar ile imzaladı.

‘ALKÜ BÜYÜK BİR 
GELİŞİM GÖSTERDİ’

Törende bir konuşma ya-
pan AK Parti Antalya
Milletvekili Mevlüt Ça-
vuşoğlu, “Öğrenci sa-

yımız 20 bine yaklaştı,
bu sayı daha da artacak.

ALKÜ Tıp Fakültesi Hastanesi
hem eğitimde hem de sağlıkta bü-
yük bir merkez olacak. � 5’TE

Alanya Alaaddin Keykubat
Üniversitesinde ‘2024-2025
Akademik Yılı Açılış Töreni’
kendi alanlarında başarılı
olan akademisyenlere ödül
takdimi ile yapıldı. � 7’DE

ALKÜ’de
coşkulu başlangıç

ALKÜ Sağlık Kampüsü Ortak Derslikler Binası’nın temeli Cik-
cilli Yerleşkesinde atıldı. Rektör Kenan Ahmet Türkdoğan “Tıp
ve Diş Hekimliği Fakültelerimizin temelini oluşturan merkezi
dersliklerin önemini 5-6 yıl sonra daha iyi anlayacağız” dedi.

Duanın ardından pro-
tokol üyeleri butona
basarak temeli attı

Tıbbın temeli atıldı

‘ÜRETİM DE HIRSIZLIK DA ARTTI’
Üretimindeki yükselişle birlikte hır-

sızlık olaylarının da aynı doğ-
rultuda artış gösterdiğini be-
lirten Göktepe, “Ne yazık ki
odamıza gelen ihbarlar doğ-

rultusunda, üreticileri-
mizin büyük emek-
lerle yetiştirdiği ürün-
lere göz diken, hırsız-
lık girişimlerinde bu-
lunan kişilerin varlı-

ğına tanık olmaktayız”
diye konuştu.        �5’TE

‘Hırsıza kucak açmayın’ 
Avokado üreticilerini hırsızlık vakalarına kar-
şı uyaran Ziraat Odası Başkanı Tahir Gökte-
pe, “Üreticilerimiz artık belgesiz ve kartsız ürün
satın almıyor ve kabul etmiyorlar. Ama ver-
gisiz yollarla talip olanlarda var. Hırsızlığa fır-
sat vermeyin, kucak açmayın” diye uyardı.

Göktepe

Yeşilöz sahilinde
kafası kopmuş hal-
de caretta caretta
bulundu. Balıkçı-
ları deniz kaplum-
bağaları konusun-
da daha dikkatli ol-

maya davet eden Çevreci Güldane Şa-
hin, “Sahillerde daha sık denetim şart.
Tüm deniz ekosisteminin korunması
için büyük önem taşıyor” dedi. � 3’TE

Kafası kesik halde bulundu‘Kurnazlıklarının bedelini ödüyorlar’

Otoyolun teknik özellikleri

Yahyaoğlu



Turizm
sektörü

tedirgin
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AK Parti İlçe Kongresi
Alanya’da, alışılmışın dı-
şında parti teamüllerine

aykırı olarak iki adaylı bir yarış ha-
linde yapıldı. Sadece kamuoyuna
yansıdığı şekline bakarsak seviyeli
bir seçim propaganda dönemi geçi-
rildi. 

Daha önce de aday olup seçimi
Mustafa Berberoğlu’na karşı kay-
beden Sabri Tos, pes etmeyerek
yeniden aday oldu. Önceki dönem
dışişleri Bakanı Antalya Milletve-
kili Mevlüt Çavuşoğlu, salonda
her iki adayı da onurlandıran bir

konuşma yaptı. Tavlı’ya karşı parti
içinde harekete geçen ekip tarafın-
dan aday gösterilen Tos, 20 küsur
delegenin desteğini alıp aday oldu.
(Protokol konuşması esnasında AK
Parti MKYK Üyesi Kuddusi
Müftüoğlu’nun salona hitap etme-
si gerekirdi en azından benim naza-
rımda) Seçim konuşması esnasında
salona hitap eden Sabri Tos’un tri-
bünleri zayıf bulması haklıydı. Tabi
burada tek suçlu Tavlı ve ekibi değil,
aday olarak kendisinin de aynaya
bakması lazımdı. Zira yönetim kuru-
lu listesine yazdığı isimlerin bile sa-

lona gelmediği görüldü. Bu eleştiri
sırasında sarf ettiği ‘Şu tablodan
utanıyorum. Biz geldikten son-
ra bu salon dolup taşacak’ söz-
leri ise siyasi nezaketten, AK Parti
gerçeğini görmekten uzaktı. Tribün-
lerin boş olmasını ‘Taşıma yapıl-

mamış’ şeklinde de yorumlamak
mümkündür. 

En nihayetinde Tavlı  seçimi
farklı kazanarak güven tazeledi. Lis-
teye baktığımız zaman elbette parti-
nin ağabeylerinin yanı sıra yeni yüz-
lerin olduğu görüldü. Hasan Dü-
şünceli, Fatma Ergün Çomruk
dikkat çeken isimlerden. Her iki
isimde MÜSAİD’da önemli görev-
ler yapmış kişiler. Milli Görüş taba-
nından gelen Hasan Düşünceli, ye-
tiştiği teşkilatçılığı sonuna kadar ya-
şamayı bilen, inandığı davaya mad-
di ve manevi olarak bağlılığını esir-
gemeyen bir isim olarak dikkat çek-
mekte. Keza Fatma Ergün Çom-
ruk’da aynı hissiyata sahip. Hüse-

yin Uçkaya, Mehmet Yenialp,
Adem Biber de partisinin adeta
hizmetkarı olmaktan kaçınmayan
isimlerden. 

Salonda sahne dekoru güzeldi
ancak, eksikler de yok değildi. Med-
ya iletişim birimi, organizasyon eki-
binin performansı oldukça düşüktü. 

Delege listesinde adayların birbi-
rini yazmadıkları dikkat çekti. 

Tavlı’nın partisinin genel merke-
zinden aldığı destek ve güç, eşi ve
çocukları ile kucaklaşmasında da
görüldüğü üzere hem çekirdek hem
büyük ailesi ile mutlu olduğunu
göstermekte.

AK Parti İlçe Kongresi’nin hayırlı
olmasını dilerim.

Kongreden notlar

Maliyet krizi rekabeti kaybettiriyor
İspanya ve Türkiye arasında tesis fiyatlarında makas daraldı. Özellikle yükselen fiyatlar karşısında tercih edilme noktasında tedirgin-
lik yaşayan turizm sektörü çözüm arayışında. TGA Yönetim Kurulu Üyesi Turizmci Şükrü Cimrin, “İspanya ile aramızdaki makas daral-
dı. Bizim fiyat artışlarımız keyfi değil maliyet artışlarından kaynaklanıyor. İspanya’ya fiyat olarak yaklaşmamalıyız ve geçmemeliyiz” dedi.

Verband Internet Reisevertrieb'in
(VIR), Travel Data + Analytics
(TDA) ile ortaklaşa hazırladığı ra-

pora göre, ağustos sonu itibariyle, Al-
manya'da yılın başından bu yana ya-
pılan online rezervasyonlar geçen yı-
lın aynı dönemine göre yüzde 19 ora-

nında arttı. Rapor-
da, benzer

trendin ey-
lül ve ekim
ayları için
de aynı ol-
d u ğ u n a
dikkat çeki-
lirken Türk
turizmciler

İspanya fiyat-
larına yaklaşıl-

masının Türki-
ye’ye olan

talebi

azaltacağına dikkat çe-
kerek maliyeti düşürme
ve sabitleme çağrısı yap-
tı. TGA Yönetim Kurulu
Üyesi Şükrü Cimrin,
“Enflasyonumuz dizgin-
lenmeli. İspanya’yı ya-
kalar ve aşarsak son de-
rece olumsuz bir gelişme
ve sonuç ile karşılaşabi-
liriz. Böyle bir durumda
Avrupalılar İspanya’yı
tercih eder” dedi.

“MALİYETLER 
REKABET 

GÜCÜMÜZÜ 
ALEYHİMİZE 

ÇEVİRDİ”

“Avrupa’daki kaynak pazarlarımızın
çoğu bizim tesis fiyatlarımız ispanya fi-
yatlarına yaklaştıkça, bu bizim için
olumlu bir gelişme olmuyor” şeklinde
konuşan Cimrin, "Çünkü bizim fiyat-
larımızı attırmamızın sebebi kalitemizi

arttırmaktan değil, maliyetlerimizin
artmasından kaynaklanıyor. Veya ken-
di aramızda rekabeti sonlandırmaktan
değil tamamen maliyet artışı etki edi-
yor bizim fiyatlarımıza. Özellikle gıda
enflasyonu ve personel giderlerinin ar-
tışı, tur operatörlerinin daha yüksek fi-
yat vermesini sağlıyor pandemiden
sonra. Bu durumda bizim rekabet
gücümüzü aleyhimize çevirdi. Bizim
benzer kategorili otellerde İspanya fi-
yatlarından daha yüksek olmamamız
gerekiyor. Eğer biz İspanya ile aynı fi-
yatlara satarsak ki orada psikolojik bir
eşik var, ülkemize olan talep azala-

caktır. Avrupalı illaki öncelikle
İspanya’yı tercih edecektir.
Buda özellikle enflasyonu diz-
ginleyebilmemizle çok yakın-
dan alakalı.  Önümüzdeki
dönemde fiyat artışı yapma-
dan karlılığımızı ve süreklili-
ğimizi koruyabildiğimiz tak-
tirde İspanya’dan ucuz olarak
rekabetteki yerimizi doğru
bir şekilde ilerletebiliriz. Ama
İspanya’yı yakalar ve aşarsak
son derece olumsuz bir ge-
lişme ve sonuç ile karşılaşa-
biliriz” dedi.

“İSPANYA 
OTELLERİNDEN 

DAHA İYİYİZ”

Hem tesis standartları, hem verilen
hizmetler ve hem de Türk misafir-
perverliği ile özellikle HD sistemde
Türk otellerinin İspanya otellerinden
daha iyi olduğunu vurgulayan Cimrin,
“Onlarla bu konuda rahatlıkla rekabet
edebiliriz. Onlardan eksik hiçbir du-

rumumuz yok. Daha önce bizdeki fi-
yat dezavantajı tamamen tesis sayı-
mızın fazlalığından kaynaklanan te-
sisler arası rekabetten meydana geli-
yordu. O yüzden tur operatörleri te-
sislerden daha uygun fiyat alabiliyor-
lardı. Şuanda artık tesislerimiz reka-
betten değil, maliyetten ötürü fiyatla-
rı arttırmak zorunda kaldı. Totalde mi-
safire sunulan toplam paket fiyatıyla
İspanya ve ülkemiz arasındaki maka-
sı yavaş yavaş kapatmaya doğru gö-
türdü” şeklinde konuştu.  

� Sabiha TATLIYER
Şükrü Cimrin

Alanya’da binlerce çalışan
gözünü yen belirlenecek
asgari ücrete dikti. Asgari

ücretin belirlenmesi için de gö-
rüşmeler başladı. İşçiler ve işve-
renler arasında yeni ücret için ra-

kamlar konuşuluyor. Çalışma
ve Sosyal Güvenlik Bakanı
Vedat Işıkhan yaptığı son
açıklamada kimseyi en-
flasyona ezdirmeyecekle-
rini söylerken asgari ücre-
te yapılacak zam hakkında
açıklamalarda bulunan

Alanya esnaf oda
başkanları ra-
kamın belirle-
nirken adil ve
insan odaklı
o lunması
gerektiği-
ni vurgu-
ladılar. 

‘ADİL 
OLUNMALI’

Alanya Esnaf ve Sanatkarlar Oda-
sı Başkanı Nuri Demir işverenin
zor durumda bırakılmaması ge-
rektiğini ifade etti. Demir, "Asga-
ri ücret ne kadar yüksek olursa iş-
veren o kadar sıkıntıya giriyor. Şu
anda bile ödemekte zorlanıyorlar.
Bazı işverenler işçi çıkarmaya
başladı bile. Asgari ücret tabi ki ar-
tacak. Ancak bu artışta işçi de iş-
veren de aynı oran da düşünülüp,
bir orta yol bulunmalı. Herkes dü-
şünülmeli. Bizim gönlümüzden
geçen 25 bin lira ama bu rakam
aşılırsa işveren zor durumda ka-
lır, işçi çıkarmak zorunda kalır, or-

talık işsiz ordusuyla dolar” diye
konuştu. 

REFAH SEVİYESİ
GÖZ ÖNÜNE 
ALINMALI 

Bakallar ve Bayiler Odası Başka-
nı Süleyman Hilmi Özdemir in-
san odaklı olunması gerektiği-
nin altını çizerek, "Asgari ücretin
herkesin refah içinde yaşayabi-
leceği bir seviyede olması gereki-
yor. Zamlar belli, ekonomik şart-
lar belli. İnsanların rahatça ya-
şayabileceği bir rakam belirlen-
meli. Zam belirlenirken insan
odaklı düşünülmesi gerekiyor”
dedi. � Özgür YILMAZ

T
urizm sezonunun bitmesiyle birlikte işçiler de tek
tek askıya alınmaya başladı. Geçtiğimiz yıllarda
aynı sorunla baş etmeye çalışan ancak üstesin-

den gelmeyen işçiler, çareyi tam zamanlı sektörleri gir-
mekte bulurken işverenlerde ilan açmalarına rağmen
kimsenin turizm tesislerini tercih etmediğini vurgu-
luyor. Konuya ilişkin konuşarak turizm çalışanlarını
haklarının gözetilmediğini ve sezon bitince askıya alı-
narak işsizlik sigortalarını bile alamadıklarını vurgu-
layan Turizm Çalışanları Sendikası Başkanı Mustafa
Yahyaoğlu, “Sezon bitince hile yapılarak işçi kendisi
izin istemiş gibi askıya alınıyor ve aynı zamanda kı-
şın alacağı işsizlik maaşının bile önü kesiliyor.  Son-
ra bu işçilerden sadakat bekleniyor” dedi.

“İŞÇİLER 
ASKIYA ALINMAMALI”

Yahyaoğlu açıklamasında, “15 gün sonra sezon ka-
panıyor ve bazı oteller eleman arıyor. Lojman, ücreti
diğer koşullar dahil olmak üzere personeller sezonun
orta yerinde otelden çıkıyor. İşverenler hal böyle olun-
ca yaptıkları kurnazlığın bedelini ödüyorlar. Her sezon
aynı durum. Eylül ve Ekim ayına çalışacak personel
arıyorlar. Kim çalışacak 1 ay için. Zaten verdikleri üc-
ret iyi bir ücret değil. Sendikalaşmaya karşı çıkıyor-
lar, yaşabilir bir ücrette vermek istemiyorlar. Ondan
sonra Kırgız, Afgan Kenya’dan getirdikleri ucuz işçi-

lerle sezon bitirmeye çalışıyorlar. Ar-
dından da eleman bulamıyoruz di-
yorlar. İşçiler ücretsiz izin almış gibi
askıya alınıyor. İşverenin işçiye ih-
tiyacı kalmadı ama işçinin hala işe ih-
tiyacı var. Hile yapılarak işçi kendi-
si izin istemiş gibi askıya alınıyor ve

aynı zamanda kışın alacağı işsizlik
maaşının bile önü kesiliyor.

Sonra bu işçilerden sa-
dakat bekliyorlar. Turizm
işçileri bu şartlar çalış-
mak istemiyor” şek-

linde konuştu. � Sa-
biha TATLIYER

Payallar Günay Demirel Ortaokulu 6. ve 7. sınıf
öğrencilerine Kültür ve Medeniyetimize Yön Ve-
renler dersi kapsamında, hem milli hem de Alan-

ya kültüründe önemli bir yere sahip olan ipek böce-
ği yetiştiriciliği ve ipek kozasından ürün elde etme ile
ilgili eğitim verildi. Eğitimler, Okul Müdürü Volkan Gü-
neş ve Etkinlik Danışman Öğretmeni Osman Yılmaz
eşliğinde, Alanya Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğüne bağlı usta öğreticiler tarafından yapıldı.

ÖĞRENCİLER 
DENEYİM KAZANDI

Öğrencilerin güzel bir deneyim yaşadığını belirten Okul
Müdürü Volkan Güneş ile Etkinlik Danışman Öğret-
meni Osman Yılmaz, “Okulumuzda Alanya Belediyesi
Kültür Müdürlüğü’nün katkıları ve destekleri saye-
sinde ‘İpek böceğinin tarihçesi, Alanya'daki hikayesi
ve ipek kozasından çiçek yapma atölyesi’ gerçekleş-
tirdik. Öğrencilerimize bu fırsatı sunan Belediye yet-
kililerine, emeği geçenlere, atölye etkinliğini gerçek-
leştiren eğitmenlere teşekkür ederiz” ifadelerini kul-
landılar. � Alanya Belediyesi / Basın Bülteni

Mustafa Yahyaoğlu

‘Kurnazlıklarının bedelini ödüyorlar’
Turizm sektöründe çalışmak isteyen personel bula-
mamaktan yakınan turizmcilere istinaden konuşan Yah-
yaoğlu, “Sendikalaşmaya karşı çıkıyorlar, yaşabilir bir
ücrette vermek istemiyorlar. İşverenler hal böyle
olunca yaptıkları kurnazlığın bedelini ödüyorlar” dedi.

'Adil ve insan odaklı olunmalı'
2025 yılı asgari ücretinin belirlenmesi için çalışmalar başladı. Görüşmelerin başlamasının ardından esnaf oda baş-
kanları da konuyla ilgili yaptığı değerlendirmede işveren ve işçinin aynı oranda düşünülmesi gerektiğini belirttiler. 

Nuri Demir Hilmi Özdemir

İpek kozasından çiçek yaptılar
Alanya Belediyesi’nin sosyal sorumluk projeleri
kapsamında Payallar Günay Demirel Ortaoku-
lu öğrencilerine, ipek kozasından çiçek yapımı
eğitimi verildi. Alanya'nın kültürel simgelerinin
başında gelen ipek kozasını, öğrenciler yakın-
dan tanıyarak güzel bir deneyim yaşadı. 
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Edinilen bilgiye göre, Antalya
Havalimanı'nda temizlik gö-
revlisi tarafından engelli tuva-

letinde klozet içerisinde yeni doğ-
muş bir bebek bulundu. Yapılan araş-
tırmada bebeğin bulunmadan 12 da-

kika önce Rusya vatandaşı E.B. tara-
fından terk edildiği ve E.B.'nin Rusya
vatandaşı E.B. isimli başka bir kişiy-
le hızlı bir şekilde pasaport kontuar-
larına giderek ülkeden çıkış işlemle-
rini yaptırdığı tespit edildi. 2 kişi,

Moskova’ya gitmek üzere oldukları es-
nada Emniyet Müdürlüğü görevlile-
rince yakalanarak gözaltına alındı.
Yeni doğan bebek ise sağlık ekipleri ta-
rafından yapılan ilk müdahalenin ar-
dından hastaneye sevk edildi. � İHA

Havalimanı klozetine
bebek bıraktılar

Antalya'da havalimanındaki engelli tuvaletinde temizlik görevlisi tarafından klozet
içerisinde yeni doğmuş bir bebek bulundu. Polis, bebeği bırakıp hızlı bir şekilde
ülkeden çıkış işlemlerini yaptırdığı tespit edilen Rusya uyruklu 2 kişiyi gözaltına aldı.

Alanya’nın Yeşilöz sahilde
vatandaşlar tarafından ka-
fası kopmuş şekilde caret-

ta caretta türü deniz kaplumba-
ğasını gören duyarlı vatandaşlar,
Alanya Çevre Eğitim ve Mavi
Bayrak Derneği (ALÇED) yetki-
lilerine haber verdi. Caretta ca-
retta yetkililer tarafından uygun
bir alana gömüldü. Çevreci Gül-
dane Şahin ise olayın ardından
balıkçıları deniz kaplumbağaları
konusunda daha dikkatli olmaya
davet etti ve Caretta Carettaların
korunması için çağrıda bulundu.

“AĞLARINIZI 
DİKKATLE 
KULLANIN”

Yeşilöz ve Keşefli sahillerinde
geçen yıl yaşanan benzer olayları
hatırlatan Şahin, deniz kap-
lumbağalarının sesini duyur-
manın önemine vurgu yaptı. Ca-
retta Carettaların neslinin teh-
likede olduğunu belirten Şahin,
balıkçılardan ağlarını daha dik-
katli kullanmalarını ve kaplum-
bağalara zarar vermemelerini

istedi. Şahin, deniz canlılarının
korunması için daha sıkı ön-
lemler alınması gerektiğini ifade
ederek, bu tür olayların tekrar
yaşanmaması için duyarlılık çağ-
rısında bulundu.

“DENİZ CANLILARI
AĞLARDAN 

DAHA DEĞERLİ”

Şahin açıklamasında, balıkçıların
ağlarının, deniz canlılarının ya-
şamlarından daha değerli olma-
dığını vurgulayarak, “Caretta Ca-
rettaların korunması, doğanın
devamlılığı açısından kritik bir
öneme sahip. Bu tür çağrılar ve
bilinçlendirme kampanyaları, sa-
dece kaplumbağalar değil, tüm
deniz ekosisteminin korunması
için büyük önem taşıyor” dedi.

GEÇMİŞ 
YILLARDAN 

HATIRLATMALAR

Yeşilöz sahilinde geçen yıl yaşa-
nan ve benzer şekilde balıkçı ağ-
larına takılan deniz kaplumbağa-
ları vakalarını hatırlatan Şahin, ba-

lıkçıların bu konuda daha fazla eği-
tim alması gerektiğini ve bu tür tra-
jik ölümlerin önüne geçilmesi için
balıkçıların daha duyarlı olmasını
istedi. Sahillerde sıkı denetim ve
bilinçlendirme çalışmalarının ar-
tırılmasının şart olduğunu belirten
Şahin, “Bu yıl aynı sorunları ya-
şamamak için hep birlikte daha
dikkatli olmalıyız. Caretta Caret-
taların korunması sadece bizim
değil, gelecek nesillerin de so-
rumluluğudur” diyerek sözlerini
tamamladı. � www.alanyaposta-
si.com.tr/Alkın BİRİCİK

1
0 Ekim tarihinde Muratpaşa’da meydana gelen
olayda alacak verecek meselesi iddiasıyla arala-
rında husumet bulunan iki grup arasında çıkan tar-

tışmada taraflardan birisi diğer gruba ateş açmıştı. Bu
sırada tesadüfen olay yerinde bulunan ve kör kurşu-
nun isabet ettiği 22 yaşındaki Ahmet Yusuf Kaçarlar, al-
dığı kurşun yaraları nedeniyle olay yerinde hayatını kay-
betmişti. Cinayetin ardından şüphelileri yakalamak için
çalışma başlatan Antalya Emniyet Müdürlüğü Asayiş
Şube Müdürlüğü Cinayet Büro Amirliği ekipleri böl-
gedeki güvenlik kameraları ve görgün tanıklarının ifa-
deleri doğrultusunda şüphelilerin O.A.D (25), S.D (45)
ve H.Y.K. (17) olduğu tespit edip yakaladı.

SUÇLAMALARI 
KABUL ETMEDİLER

Olayla ilgili olarak göz-
altına alınan şüpheliler,
emniyetteki işlemleri-
nin ardından sağlık
kontrolünden geçiri-
lerek adliyeye sevk
edildi. Şüphelilerden
O.A.D ve S.D (45) ga-
zetecilerin kendileri-
ne “Cinayeti neden iş-
lediniz” sorularını ise
yanıtsız bıraktı. Şüp-
helilerin ilk ifadelerin-
de suçlamaları kabul
etmediği, hayatını kay-
beden Ahmet Yusuf Kaçarlar'ın ise olayla ilgisinin bu-
lunmadığı, tartışmanın yaşandığı esnada genç Ahmet'in
tesadüfen olay yerinde olduğu öğrenildi. � İHA

Olay, geç-
t iğ imiz
günlerde

Serik’te bulu-
nan bir eczane-
de yaşandı. Ec-
zanenin arka
odasında bulu-

nan pencereden giren hırsız, satışı kontrole
tabi ilaçların bulunduğu kasa ile kilitli çek-
mece içerisindeki bir miktar parayı çalarak ka-
yıplara karıştı. Eczane sahibi sabah geldiğin-
de olayı fark ederek güvenlik kamerasından
izleyip durumu polis ekiplerine haber verdi.
Hırsızlık anı güvenlik kamerası tarafından saniye
saniye kaydedilirken, görüntülerde hırsızın ilaç-
ları ve çekmecedeki paraları bir çantaya dol-
durduğu anlar yer aldı. Olay sonrası polis, hır-
sızın yakalanması için çalışma başlattı.

CEZAEVİ FİRARİSİ 
OLDUĞU ORTAYA ÇIKTI

İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı ekipler, şüp-
helinin İ. B. olduğunu tespit edip yakaladı. "Hır-
sızlık" suçundan 7 yıl 10 ay 29 gün kesinleşmiş
hapis cezası bulunduğu ve Elmalı Cezaevinden
firar ettiği anlaşılan şahsın üst aramasında ise
uyuşturucu madde ele geçirildi. İşlemlerinin ar-
dından adli makamlara sevk edilen İ. B., tu-
tuklanarak cezaevine teslim edildi. � İHA

Alanya İlçe Jan-
darma Komu-
tanlığı trafik

ekipleri tarafından Sa-
padere Kanyon yolun-
da yapılan denetim-
lerde, Eray Group
isimli safari firmasına
ait 07 AST 169 plaka-
lı araç ve sürücüsü
G.C.S durduruldu. Ya-
pılan sorgulamada, sü-
rücünün yetersiz sü-
rücü belgesi ile safari
aracını kullandığı ekip-
ler tarafından tespit
edildi. Yapılan kont-
roller sonucunda araç
sürücüsü G.C.S'ye 6
bin 439 TL, araç sahi-
bi Eray Group isimli
safari firmasına da 6
bin 439 TL olmak üze-
re toplam 12 bin 878 TL
cezai işlem uygulana-
rak araç trafikten men
edildi. � www.alanya-
postasi.com.tr/Alkın
BİRİCİK

Kafası kopmuş caretta caretta bulundu
Alanya’da kafası kopmuş caretta caretta vatandaşlar tarafından ölü bulundu. Yaşanan olayın ardından
Çevreci Güldane Şahin ise konuyla ilgili olarak balıkçılara dikkatli olmaları konusunda uyarıda bulundu.

Güldane ŞAHİN

Firar eder etmez
hırsızlık yaptı

Antalya’da gece saatlerinde bir eczaneye gi-
rip, kasadaki paralar ile kırmızı ve yeşil reçe-
teli ilaçları çalan hırsız yakalandı. Daha önce
7 yıl 10 ay 29 gün kesinleşmiş hapis cezası bu-
lunan ve cezaevi firarisi olduğu öğrenilen hır-
sız, tutuklanarak tekrar cezaevine gönderildi.

Antalya İl Jandarma Komutanlığınca suçların
azaltılması, önlenmesi ve suçluların yakalanması
amacıyla Jandarma Dedektifleri, Jandarma Suç

Araştırma Timlerinin (JASAT) yaptıkları çalışmalarda,
çeşitli suçlardan aranmakta olan 10 yıl ve üzeri hapis
cezası bulunan 4 şüpheli, 5-10 yıl arası hapis cezası bu-
lanan 6 şüpheli, 0-5 yıl hapis cezası bulunan 33 şüp-
heli başta olmak üzere toplam 173 şüpheli şahıs ya-
kalanarak adli makamlara teslim edildi. � İHA

Antalya'da Jandarma ekipleri tarafından
son 72 saatte 173 aranan şahıs yaka-
lanarak adli makamlara teslim edildi.

72 saate 173 aranan
şahıs yakalandı

Safari sürücüleri ve
firmalar akıllanmıyor
Alanya’da yetersiz sürücü belgesi ile safari aracı kullanan şoför ile firmaya
toplam 12 bin 878 TL cezai işlem uygulanarak araç trafikten men edildi.

Ahmet kör kurşuna
kurban gitmiş

Antalya'da iki grup arasında çıkan tartış-
mada olayla ilgilisi olmamasına rağmen
merminin isabeti sonucu hayatını kay-
beden gencin ölümüne ilişkin gözaltına alı-
nan 3 şüpheli adliyeye sevk edildi.
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Kendi sosyal medya hesa-
bından bir mesaj yayınla-
yan Tavlı şunları söyledi:

"Umudun, icraatın ve gelece-
ğin adı AK Parti sloganıyla ger-
çekleştirdiğimiz 8. Olağan

Alanya İlçe Kongremizde, başta her
zaman yanımızda olduğunu his-
settiren değerli büyüğümüz, Alan-
ya’mızın gururu, önceki dönem
Dışişleri Bakanımız, Antalya

milletvekilimiz Sayın Mevlüt
Çavuşoğlu’na, bölge millet-
vekillerimize ve Antalya

teşkilatlarımız için gece

gündüz demeden emek veren İl
Başkanımız Sayın Ali Çetin’e şük-
ranlarımı sunuyorum.

"BÖLGEMİZİ 
DAHA İLERİYE 
TAŞIYACAĞIZ"

Antalya ve Alanya’mız için dur-
maksızın çalışarak hayata geçirdi-
ğimiz projelerle, şehirlerimizin ge-
lişimi ve vatandaşlarımızın refahı
için var gücümüzle hizmet etmeye

devam ediyoruz. Eğitimden sağlığa,
turizmden tarıma, altyapıdan sos-
yal hizmetlere kadar birçok alanda
attığımız adımlar, bölgemizi daha da
ileriye taşıma hedefimizin bir par-
çasıdır. AK Parti olarak, ülkemize ve
milletimize hizmet yolunda her
zaman olduğu gibi Antalya ve Alan-
ya’mız için de çalışmaya, yeni pro-
jelerle geleceği inşa etmeye devam
edeceğiz. Bundan önce olduğu gibi,
bundan sonraki süreçte de yeni yö-
netimimiz ile birlikte Alanya’mız
için durmadan çalışacağımıza söz
veriyoruz.” � (KERİM TOKSÖZ)

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu, An-
talya-Alanya otoyolu sözleş-

me töreninde konuştu. Törende ko-
nuşan Bakan Uraloğlu, bu projenin
Türkiye’nin geleceğine ve yarınla-
rına yön verecek önemli ulaşım
projesi olduğunun altını çizdi. Ura-
loğlu, “Ülkemizin yenilik yolunda
attığı iki yeni dev adım için bir ara-
dayız. Sayın Cumhurbaşkanımı-
zın yol medeniyettir şiarıyla baş-
lattığı ulaştırma hamleleriyle ül-
kemize çağ atlatan önemli altyapı
projelerini hayata geçirmeye devam
ediyoruz. Çünkü, 225 ülke ve böl-
geye ihracat yapan Türkiye, yerin-
de saymakla yetinecek bir ülke de-
ğildir. Mevlânâ Hazretlerinin de de-
diği gibi ‘İnsanın kanadı, gayretidir’
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı ola-
rak bizler de üzerimize düşen so-
rumluluğun bilinciyle, çalışmala-
rımızı bu ilke doğrultusunda gay-
retle sürdürüyoruz.” dedi.

Türkiye’yi; havayollarından-deniz-
yollarına, karayolundan-demiryol-
larına çok modlu taşımacılık alt-
yapısı sunan uluslararası bir lojis-
tik merkezine dönüştürdüklerini
vurgulayan Bakan Uraloğlu, “Bu
ulaşım modları arasında karayolu
taşımacılığı; yük ve yolcu taşıma-
cılığında aktarmasız ulaşım imkâ-
nı vermesi, güzergâh seçiminde es-
neklik sağlaması, parça yüklerin
daha kolay ve belli mesafelere ka-
dar daha hızlı taşınabilmesi gibi ana
faydalarıyla ulaşımın vazgeçilmez
modu olarak karşımıza çıkıyor. Ka-
rayolu taşımacılığı gelişmiş ülkele-
rin hem uluslararası hem de ülke
içi taşımacılık faaliyetlerinde kilit
bir rol oynuyor. Lojistik sistemin kıl-
cal damarı olarak hayati bir fonk-
siyon üstleniyor” diye konuştu.

Son 22 yıl içerisinde karayollarına

büyük yatırımlar gerçekleştirdik-
lerini vurgulayan Bakan Uraloğlu,
Türkiye’yi doğu-batı, kuzey-güney
demeden yüksek standartlı yol
ağıyla donattıklarını söyledi. 2002
yılında 6 bin 101 kilometreden
devraldıkları bölünmüş yol uzun-
luğunu, 29 bin 520 kilometreye
ulaştırdıklarını belirten Uraloğlu,
“Bölünmüş yollarla bağlanan şehir
sayımız 6 iken, 77’ye yükselttik. Bu
sayede bundan 22 yıl önce toplam
yollardaki araç sayımız yaklaşık
8,5 milyon iken ortalama seyahat
hızımız saatte 40 kilometre idi.
Bugün trafikteki araç sayımız 30
milyonu geçmesine rağmen orta-
lama seyahat hızımız yaklaşık 90 ki-
lometreye çıkmış durumda.” açık-
lamasında bulundu.

"ALANYA-ANTALYA
OTOYOLUNU 

122 KİLOMETRE 
UZUNLUĞUNDA

PROJELENDİRDİK" 

Yapım sözleşmesi imzalanan An-
talya-Alanya Otoyolu’nun 84 kilo-
metresinin ana gövde ve 38 kilo-
metresinin de bağlantı yolu olmak
üzere toplam 122 kilometre uzun-
luğunda projelendirdiklerini kay-
deden Bakan Uraloğlu, proje kap-
samında Serik Kavşağı, Taşağıl
Kavşağı, Manavgat Kavşağı, Ma-
navgat Doğu Kavşağı, Alarahan
Kavşağı, Konaklı Kavşağı ve Alan-
ya Batı Kavşağı olmak üzere 7
adet kavşak yapılacağını söyledi.
Uraloğlu, “Toplam 11 bin 300 met-
re uzunluğunda 8 tünel, 7 bin 30
metrelik 19 adet viyadük ve 4 adet
otoyol hizmet tesisini de inşa ede-
ceğiz.” dedi. Uraloğlu, proje gü-
zergahının Serik Kavşağı’ndan baş-

layıp, doğuya yönelerek Serik ve
Manavgat ilçeleri sınırları içeri-
sinde Toros Dağları’nın eteklerin-
deki koridoru takip ederek Konak-
lı’nın kuzeyinde Batı Kavşağı’nda
sonlanacağını duyurdu.

"ALANYA'DA 
SEKTÖRLERE 

HİZMET EDECEK"

Bakan Uraloğlu, Antalya-Alanya
Otoyolu’nun özellikle yaz aylarında
turizme bağlı olarak artan yolculuk
taleplerini, hızlı, konforlu ve güvenli
olarak karşılayacağını ve bölgede-
ki ticaret ve tarım sektörüne de hiz-
met edeceğini söyledi. Uraloğlu,
“Antalya-Alanya Otoyolu Projesi,
bölge turizmi için önemli bir dö-
nüm noktası olacak. Artık nere-
deyse bütün yıla yayılan trafik yo-
ğunluğu, otoyol sayesinde önemli
ölçüde azalacağı için bu durum, tu-
ristlere ve vatandaşlarımıza daha
rahat ve stressiz bir seyahat sağla-
yacak. Daha kısa sürede daha faz-
la noktaya ulaşabilme imkânı, tu-
ristlerin bölgede daha fazla zaman
geçirmelerine ve farklı destinas-
yonları keşfetmelerine imkân ta-
nıyacak. Turizm çeşitliliğini artıra-
rak bölgenin ekonomisine katkı
sağlayacak. Bölgeye yapılan yatı-
rımların artmasına ve yeni turizm
tesislerinin açılmasına da öncülük
ederek yeni istihdam imkanlarını
da arttıracaktır. Ayrıca, Antalya-
Alanya Otoyolu’nun tamamlan-
masıyla zamandan 6 milyar lira,
akaryakıttan 600 milyon lira olmak
üzere yıllık toplam 6,6 milyar lira
tasarruf edeceğiz. Çevreye zarar ve-
ren araçların karbon emisyonunu
da 47 bin ton azaltarak doğanın ko-
runmasına katkı sağlayacağız. Her
iki otoyolumuzun da şimdiden ha-

yırlı uğurlu olmasını temenni edi-
yorum.” ifadelerini kullandı.

OTOYOLLAR KAMU
ÖZEL MODELİ 
İŞBİRLİĞİ İLE 

İNŞA EDİLECEK 

Söz konusu otoyolların kamu-özel
iş birliği modeliyle inşa edileceğini
belirten Bakan Uraloğlu, kamu-özel
iş birliğinin bir yapım modeli ol-
duğu kadar aynı zamanda bir fi-
nansman modeli olduğunu da söy-
ledi. Yüksek maddi kaynak ihtiya-
cı duyulan projelerin gerçekleş-
mesinde, kamu kaynağı kullanıl-
madan özel sektör imkânları ve fi-
nansmanıyla yatırımların çok daha
kısa sürede gerçekleşmesini sağla-
dıklarının altını çizen Uraloğlu,
“Bunlar uluslararası rekabete açık
ihalelerdir, mutlaka uluslararası
kredi şartı vardır, ülkeye bu vesileyle
döviz girişi de sağlamış oluyoruz.
Mesela 1915 Çanakkale Köprü-
sü’nde Koreliler, İzmir-İstanbul
Otoyolu’nda ise İtalyanlar vardı. Bu
model ile uluslararası kredi kuru-
luşları ve bankalardan dış kredi kay-
nağı temin ederek Devlet olarak
projenin yapım sürecinde hiçbir
ödeme yapmıyoruz. Uluslararası fi-
nans kuruluşlarının biz bu projeyi
finanse edeceğiz diyerek kredi sağ-
lamaları da, sektörün içindeki ki-
şiler çok iyi bilir; bir ülkenin istik-
rarına ve ekonomisine olan güve-
nin en büyük göstergelerinden bi-
ridir. Bizler de ülkemize duyulan bu
güveni boşa çıkarmayarak ülke-
miz ekonomisinin Türkiye Yüzyılı
hedeflerini yakalamasında gerekli
olan ulaşım altyapısını tesis etmek
için yılmadan, özveriyle ve ciddi-
yetle çalışmaya devam edeceğiz.”
açıklamasında bulundu.

"ALANYA 
EKONOMİSİNE 

KATKI SUNACAK"

Projede imzaların atılması sonrası
değerlendirmelerde bulunan Ada-
let ve Kalkınma Partisi (AK Parti)
İlçe Başkanı Mehmet Şerani Tav-
lı, bu projelerin Alanya ve çevresi
için büyük önem taşıdığını söyledi.
Başkan Tavlı, "Antalya-Alanya Oto-
yolu Projesi, yaz aylarında artan yol
taleplerini hızlı, konforlu ve güvenli
bir şekilde karşılayacak. Proje ile
birlikte Alanya’nın ekonomik kal-
kınmasına büyük katkı sağlana-
cak” dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

'Alanya için durmadan
çalışacağız'

Cumhuriyet Halk Par-
tisi (CHP) İl Kongre-
si, Pazar günü Kepez

Belediyesi Erdem Beyazıt
Kültür Merkezi'nde yapıldı.
Kongrede, Onur Kayar ve

Deniz Düğme başkan adayı olarak yarıştı. Kon-
greye Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan,
Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara,
Akseki Belediye Başkanı İlkay Akca, Kepez Be-
lediye Başkanı Mesut Kocagöz, Korkuteli Be-
lediye Başkanı Saniye Caran’ın yanı sıra il yö-
netiminden isimler ve üyeler de katıldı. Kon-
grede Onur Kayar, rakibi Deniz Düğme'den 36
oy daha fazla alarak Cumhuriyet Halk Parti-
si Antalya İl Gençlik Kolları Başkanı oldu. 

BÖCEK'TEN 
TEBRİK MESAJI

Kongrede İl Gençlik Kolları Başkanlığına se-
çilen Onur Kayar'ı tebrik eden Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, "Cumhuriyet
Halk Partisi İl Gençlik Kolları Başkanlığı'na se-
çilen Onur Kayar ve yönetimini tebrik ediyor,
diğer adayımız Deniz Düğme'ye demokrasi
mücadelesine sağladığı katkıdan dolayı te-
şekkür ediyorum. Önceki dönem İl Gençlik
Kolları Başkanı Özkan Yılmaz'a bugüne ka-
darki emeklerinden dolayı teşekkürler. Tüm
gençlerimizin enerjisi, azmi ve çalışkanlığıyla

ş e h r i m i z e
hep birlik-
te el ele,
kol kola
hizmet
etmeye
d e v a m
edece -

ğiz" dedi.
� (KE-

RİM TOK-
SÖZ)

Kendi sosyal medya he-
saplarından açıklama
yapan Yeşildal, "Genel

Başkanımız Sayın Özgür
Özel’in de vurguladığı gibi,

Türkiye Cumhuriyeti dev-
letiyle, milletiyle, bayra-
ğıyla, başkentiyle ve ku-

rucusuyla bir bütündür. Bu
değerlere yönelik her türlü tar-
tışma, ayrıştırıcı söylemler birer
oyundur ve asla kabul edile-
mez. Biz, Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün açtığı yolda, cum-
huriyetimizin kazanımlarını
koruma kararlılığında olan bir

milletiz. Bizi bölemeyecekler,
aramıza nifak tohumları eke-
meyecekler. Bu ülkenin bayra-
ğı da başkenti de kurucusu da
bellidir. Bunlarla sorunu olan-
lara cevabımız nettir: Biriz,
bütünüz, ayrılmayız" dedi. 

� (KERİM TOKSÖZ)

AK Parti İlçe Başkanlığına seçilen
Mehmet Şarani Tavlı, "Bundan

önce olduğu gibi, bundan sonraki
süreçte de yeni yönetimimiz ile bir-
likte Alanya’mız için durmadan ça-
lışacağımıza söz veriyoruz" dedi 

Mehmet Şarani Tavlı

Dev projede tarihi adım 
Antalya-Alanya Otoyol Yapım Protokolü İmza Töreni’nde konuşan Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, "122 ki-
lometrelik Antalya-Alanya Otoyolu Serik Kavşağı’ndan başlayıp Konaklı’nın kuzeyinde Batı Kavşağı’nda sonlanacak. Ankara-
Kırıkkale-Delice Otoyolu ile yıllık toplam 3,3 milyar lira, Antalya-Alanya Otoyolu ile de 6,6 milyar lira tasarruf edilecek" dedi 

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Parti Meclisi Üyesi Şengül Ye-
şildal, TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş'un Anayasanın 3. mad-
desinin değiştirilmesine yönelik sözlerini sert sözlerle kınadı

Kurtulmuş'a Anayasa tepkisi

Numan Kurtulmuş Şengül Yeşildal

T
ürkiye genelinde olduğu
gibi Antalya’da da ör-
gütlenme çalışmalarını

tamamlayan Yeniden Refah
Partisi Gündoğmuş’ta 1. Ola-
ğan İlçe Kongresini yaptı.

Kısa süre önce kurucu ilçe başkanı olarak ata-
nan Mali Müşavir Hayri Demirel, divan baş-
kanlığını il başkanı Atınç Korkmaz’ın yaptığı
tek listeli kongrede başkan seçildi. 

‘Biz haksız bir
davada zirvede
o lmak tansa ,
haklı bir davda
zerre olmayı se-
çenleriz’ diyerek
Yeniden Refah
Partisi’nin mille-
tin ta kendisi ol-
duğuna dikkat
çeken Demirel,
“Siyasi ajanda-
mızda makam
mevki kul hakkı
ihale yoktur. Bi-
zim heybemizde
ajandamızda

yalnızca Allah’ın rızası vardır. Emperyalizmin
arı gibi çalıştığı bu çağda. Hiçbir alanı boş bı-
rakmadan, ilimse ilim bilimse bilim siyasetse
siyaset her alında varız demek istiyoruz. Biz-
ler bu davanın sancağını taşımanın bir bede-
li varsa, o bedeli peşinen öder yine de yolu-
muzdan dönmeyiz demek istiyoruz. Bu düs-
tur ile davamızı sürdürmek memleketimize ül-
kemize faydalı işler yapabilmeyi kendimize
borç biliyoruz. Gündoğmuşumuzun daha
müreffeh olması için gayret edeceğiz. Faydalı
olacak önerilerde bulunacağız” dedi.
Demirel’in listesinde Erkan Ateş, Davut Uysal,
İbrahim Yüksel, İsa Boz, Nevzat Karaçomak,
Ülkü Yiğit, Cevat Ünlü, Ahmet Yavuz, Musta-
fa Yüksel ve Mehmet Demirel’den oluştu. 

� (ÖZGÜR YILMAZ)

Yeniden Refah
'Demirel' ile devam
Yeniden Refah Partisi Gündoğ-
muş İlçe Kongresi'nde Kurucu
İlçe Başkanı olan Mali Müşavir
Hayri Demirel, delegelerin oyla-
rıyla yeniden başkanlığa seçildi

Hayri Demirel

CHP Gençliğin
başkanı Kayar

CHP Antalya İl Gençlik Kolları
Kongresi'nde 164 oy alan Onur
Kayar başkan seçilirken, rakibi
Deniz Düğme ise 128 oy aldı 

Muhittin Böcek Onur Kayar
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1Ocak 2025’ten itibaren yürürlüğe gi-
recek olan ‘doğrulanmış ilan’ dü-
zenlemesiyle birlikte ilan sitelerin-

deki sahte ve yanıltıcı ilanların önüne ge-
çilmesi hedefleniyor. Düzenlemenin ha-
yata geçmesiyle birlikte araç satışı yap-
mak isteyen kişilerin e-Devlet üzerinden
satış için yetkilendirme yapması gere-
kecek. Bununla birlikte sektörde daha gü-

venli bir ortam oluşturulacak. 

OTOMOTİV SEKTÖRÜNDE
YENİ DÜZENLEME

Alanya Şoförler ve Otomobilciler Odası Yö-
netim Kurulu Üyesi Yusuf Boz, düzenle-
menin uzun zamandır gündemde oldu-

ğunu belirterek, "Bu uygulamada müşte-
ri ve satış yapan kişi arasında yetki belge-
si sözleşmesi imzalanıyor. Bu belge yapı-
lan diğer sözleşmeler sisteme yükleniyor.
Bu işlemlerden sonra da ilanlar veriliyor.
Kimse kafasına göre ilan veremeyecek. Ver-
gi kaçakçılığının ve dolandırıcılığın önüne
geçilecek. Kimse zarara uğramayacak”
dedi. � Sabiha TATLIYER

‘Kimse zarara uğramayacak’
Otomotiv sektörüne 1 Ocak

2025’ten  itibaren yeni düzenleme
geliyor. Emlak sektörünün ardından
otomotiv sektöründe önemli bir dö-
nüm noktası olacak olan bu düzen-

lemeyle sektörde yaşanan dolan-
dırıcılıkların önüne geçilecek.

Yusuf Boz

ALKÜ Sağlık Kampüsü Ortak Derslikler Bi-
nası’nın temeli, Alanya’da düzenlenen tö-
renle atıldı. Alanya Cikcilli yerleşkesinde ger-

çekleştirilen törene AK Parti Antalya Milletvekili
Mevlüt Çavuşoğlu, Alanya Kaymakamı Fatih
Ürkmezer, Alanya Belediye Başkan Vekili Halime
Ceylan Dim, ALKÜ Rektörü Prof. Kenan Ahmet
Türkdoğan, Alanya Ticaret ve Sanayi Odası Baş-
kanı Eray Erdem, Alanya İlçe Milli Eğitim Müdürü
Yusuf Yılmaz, Alanya Müftüsü İhsan İlhan ve çok
sayıda davetli katıldı.

“İLK ADIMIN NE KADAR
ÖNEMLİ OLDUĞUNU 5-6 YIL

SONRA ANLAYACAĞIZ”

Temel atma töreninde konuşan ALKÜ Rektörü
Prof. Dr. Kenan Ahmet Türkdoğan, üniversitenin
büyüme sürecine dikkat çekti. Türkdoğan, “Tıp
ve Diş Hekimliği Fakültelerimizin temelini oluş-
turan merkezi dersliklerin temelini atıyoruz. Bu-
rası, üniversite hocalarımızın çok iyi bir eğitim ve-
receği ve öğrencilerimizin de eğitimlerini en iyi
şekilde tamamlayabilecekleri modern laboratu-
varlar ve dersliklerden oluşacak” dedi. Yerleş-
kenin, gelecekte çok önemli bir eğitim ve sağlık
merkezi olacağını vurgulayan Türkdoğan, “Bu ilk
adımın ne kadar önemli olduğunu, 5-6 yıl son-
ra daha iyi anlayacağız. Bugün burada buluna-
rak bu ana şahitlik eden herkese teşekkür edi-
yorum” şeklinde konuştu.

“ALANYA ÜNİVERSİTE 
KENTİ OLMA YOLUNDA”

Alanya Belediye Başkan Vekili Halime Ceylan Dim
ise törende yaptığı konuşmada, bu yatırımların sa-
dece tıbbi hizmetler sunmakla kalmayacağını, aynı
zamanda geleceğin sağlık personellerini yetişti-
receğini vurguladı. Dim, “Bu sağlık personelleri,
ülkenin dört bir yanında insanların hayatını iyi-
leştirmek için çalışmalara katkıda bulunacaklar.
1997 yılında bir hayalle başlayan Alanya Üniver-
sitesi, 2005 yılında 30 öğrenci ile açılmış ve bugün
19 bin civarında öğrenciyle eğitim hayatına devam
ediyor. Alanya, üniversite kenti olma yolunda iler-
liyor” dedi. Dim, Sağlık Kampüsü Ortak Derslik-
ler Binası’nın da bu hedef doğrultusunda atılmış
önemli bir adım olduğunu belirterek, bu binanın

Alanya’ya hayırlı olmasını diledi.

“SAĞLIKTA DA BÖLGEYE
HİZMET EDECEK”

Alanya Kaymakamı Fatih Ürkmezer ise, üni-
versitenin büyümesiyle birlikte yeni bir
kampüs ihtiyacının doğduğunu söyledi.
Ürkmezer, “Alanya’da 20 bin öğrenciye
hizmet veriyoruz ve inşallah bu yeni kam-
püsle birlikte sadece Alanya’da değil, böl-
gemizde de hizmet etmeye devam edece-
ğiz. Alanya, sağlık alanında da bölgeye hiz-
met eden bir kent olacak” dedi. Gençlik ve
Spor Bakanlığı’nın desteğiyle, üniversite
yurtlarında öğrencilerin tüm ihtiyaçlarının
karşılanacağını ifade eden Ürkmezer, bu projede
emeği geçen herkese teşekkür ederek konuşma-
sını sonlandırdı.

“ALKÜ KISA SÜREDE 
BÜYÜK BİR GELİŞİM 

GÖSTERDİ”

Törende bir konuşma yapan AK Parti Antalya Mil-
letvekili Mevlüt Çavuşoğlu, ALKÜ’nün kısa süre-
de büyük bir gelişim gösterdiğini belirtti. Çavuşoğlu,
“Bugün yine anlamlı bir törende bir aradayız. Sağ-
lık kampüsündeki ortak dersler binasının teme-
lini atıyoruz. Rektör hocamı tebrik ediyorum ve bu
anlamlı törene katılan herkese teşekkür ediyorum”
dedi. Çavuşoğlu, üniversitenin öğrenci sayısının
20 bine yaklaştığını ve gelecekte bu sayının daha
da artacağını vurguladı. Cikcilli yerleşkesinin Or-
man Bakanlığı’ndan tahsis edildiğini belirten Ça-
vuşoğlu, “1300 dönümlük bu arazi üzerine inşa
edilen hizmet binamızda, inşallah çok başarılı dok-
torlar yetişecek” dedi. Çavuşoğlu ayrıca, müte-
ahhitin ödenek sağlandığında inşaatı 11 ayda bi-
tireceğini taahhüt ettiğini belirtti ve “Biz bir yıl di-
yelim, biraz pay bırakalım. Rektör hocamız öde-
nek ayırma konusunda çok çalışıyor, ona güveni-
yoruz” şeklinde konuştu.

SAĞLIKTA ALANYA’YA 
BÜYÜK YATIRIMLAR

Çavuşoğlu, Alanya Eğitim ve Araştırma Hastane-

si’nin kapasitesini artıracaklarını belirtti. Mevcut
kapasitenin 420 yatak olduğunu, bu kapasiteyi 670
yatağa çıkaracaklarını söyledi. Ayrıca, 50 yataklı bir
onkoloji hastanesi de aynı alana inşa edileceğini
belirten Çavuşoğlu, “Bu projelerle Alanya, sağlık
alanında daha da ileriye gidecek,” dedi. Çavuşoğlu
ayrıca Payallar’daki hastanenin kapasitesini de 200
yataktan 500 yatağa çıkaracaklarını belirtti. “Son-
rasında ise sıra ALKÜ Tıp Fakültesi Hastanesine
gelecek. Bu yerleşke hem eğitimde hem de sağ-
lıkta büyük bir merkez olacak,” dedi.

SAĞLIK TURİZMİNDE 
TÜRKİYE’NİN ROLÜ

Sağlık turizminin Türkiye için büyük bir gelir kay-
nağı haline geldiğini belirten Çavuşoğlu, “Türki-
ye, sağlık turizminde dünya genelinde üçüncü sı-
raya yükseldi. Özellikle Covid-19 döneminde sağ-
lık sistemimizin kalitesi dünyada fark edildi ve bu
süreçte birçok ülkeyle sağlık işbirliği anlaşmaları
imzaladık. Türkiye’nin sağlık turizminden daha çok
gelir sağlaması gerekiyor” dedi.

DUALARLA 
TEMEL ATMA TÖRENİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Konuşmaların ardından Alanya Müftüsü İhsan İl-
han’ın yaptığı dua ile protokol üyeleri butona ba-
sarak temel atma törenini gerçekleştirdi. 

� Sabiha TATLIYER

Avokado üreticilerine seslenen
Ziraat Odası Başkanı Tahir
Göktepe, ürün güvenliği ko-

nusunda önemli açıklamalarda bu-
lundu. Son dönemde Alanya’da ar-
tış gösteren hırsızlık vakalarına kar-
şı alınması gereken önlemler ve üre-
ticilerin dikkat etmesi gereken hu-
suslar vurgulandı. Göktepe, “İlçe-
mizde avokado üretimi, oldukça
önemli bir ürün deseni haline gel-
miştir. Son dönemlerde ise bu durum
bir ürün deseninden çıkıp, başlı ba-
şına bir sektör olma yolunda ilerle-
mektedir” dedi.

“AVOKADO ÜRETİMİ
ARTIK BİR SEKTÖR”

Alanya’da son yıllarda hızla gelişen
avokado üretimi, bölge ekonomisi için
stratejik bir öneme sahip olduğunu
belirten Göktepe, avokado üreti-
mindeki bu yükselişe dikkat çeker-
ken, hırsızlık olaylarının da aynı doğ-
rultuda artış gösterdiğini belirtti.
Göktepe, “Ne yazık ki odamıza gelen

ihbarlar doğrultusunda, üreticileri-
mizin büyük emeklerle yetiştirdiği
ürünlere göz diken, hırsızlık giri-
şimlerinde bulunan kişilerin varlığı-
na tanık olmaktayız” diyerek üreti-
cileri bu tür olaylara karşı dikkatli ol-
maları konusunda uyardı.

KART SİSTEMİYLE
GÜVENCE 

SAĞLANACAK

Ziraat Odası olarak bu durumun
önüne geçmek için kolluk kuvvetle-
riyle iş birliği içerisinde olduklarını be-
lirten Göktepe, “Odamızda, üretici-
lerimizin ürünlerini nerede yetiştir-
diklerini ve hasat dönemlerini gös-
teren kartlar hazırladık. Üreticileri-
mizden ricamız, bu kartları edinerek
ve çiftçi belgelerini yanlarında bu-
lundurarak ürünlerini satmalarıdır”
dedi. Bu sistemin, hırsızlıkla müca-
delede önemli bir adım olduğuna dik-
kat çeken Göktepe, üreticilerin bu
kartları mutlaka yanlarında bulun-
durmasının ve belgeli şekilde ürün

satışlarının yapılmasının hırsızlıkla
mücadelede etkili olacağını vurguladı.

GÖKTEPE’DEN 
KOMİSYONCULARA

ÇAĞRI

Göktepe, hırsızlık sonucu elde edilen
avokado ürünlerinin, komisyoncular
tarafından kesinlikle satın alınma-
dığını ve kabul edilmediğini belirtti.
“Komisyoncularımız, en büyük pay-
daşlarımız olarak hırsızlık sonucu
elde edilen ürünleri satın almamak-
ta ve kabul etmemektedirler. Ancak
vergisiz yollarla bu ürünlere talip olan
kişiler de bulunmaktadır” diyen Gök-
tepe, bu kişilere de çağrıda buluna-
rak hırsızlık ürünlerine sahip çıkıl-
maması gerektiğinin altını çizdi.

“CAYDIRICI
CEZALAR YOK”

Göktepe, hırsızlık vakalarının artış
göstermesinin en büyük sebebinin,

bu suçlara yönelik caydırıcı cezaların
olmaması olduğunu ifade etti. İlçe-
de artan bu vakalara karşı alınan tüm
önlemlere rağmen, yetersiz cezalar
nedeniyle hırsızlık girişimlerinin sür-
düğüne dikkat çekti. Hırsızlık olay-
larına karşı daha dikkatli olunması
gerektiğini belirten Göktepe, üreti-
cilere ürün güvenliği için
kart sistemini kullan-
maları ve çiftçi belge-
lerini yanlarında bu-
lundurarak satış yap-
maları konusunda
önemli tavsiyelerde
bulundu.
� Özgür 
YILMAZ

DİKKAT ÇEKEN BAŞARI

A
lanya Üniversitesi, çeşitli alanlarda elde ettiği
önemli sıralamalarla dikkat çekti. Üniversite,
Türkiye'deki üniversiteler arasında açık erişim

imkânı bulunan bilimsel yayın yüzdesi ile 1. sırada
yer alarak akademik alandaki başarısını kanıtladı. Ay-
rıca, endeksli yayınların atıf alma oranında 3. sıra-
da bulunması, araştırma faaliyetlerinin etkisini ortaya
koyuyor. Uluslararası öğrenci oranında 13. sırada
olan Alanya Üniversitesi, öğrenci çeşitliliğiyle de öne
çıkıyor. Ek olarak, kişi başı doğrudan karbon ayak
izi açısından 11. sırada yer alması, çevresel duyar-
lılığını gözler önüne seriyor.

"BİRÇOK YENİLİĞE İMZA VE
EĞİTİM KALİTEMİZİ ARTTIRDIK"

Alanya Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkan Vekili Mu-
rat Kırcı, elde edilen bu başarının planlı ve kararlı ça-
lışmaların bir sonucu olduğunu belirterek şu ifadele-
ri kullandı: “Üniversitemiz, Gateway Holding’in yöne-
timinde ve mütevelli heyetimizin, rektörümüzün ve aka-
demik kadromuzun özverili çalışmaları sayesinde bir-
çok yeniliğe imza atmıştır. Son yıllarda yaptığımız yo-
ğun çalışmalarla eğitimimizin kalitesini artırdık ve ulus-
lararası bir üniversite olma yolunda hızla ilerliyoruz.
Hem yerli hem de yabancı öğrenci sayısını artırmak
amacıyla yoğun çalışmalar gerçekleştirdik.” 

"GLOBALLEŞİYORUZ"

Kırcı, Alanya Üniversitesi'nin başarılarını değerlen-
dirirken, uluslararası öğrenci oranında Türkiye'de 13.
sırada yer almasının, üniversitenin global bir eğitim
merkezi olma yolundaki adımlarını ve küresel ölçekte
tanınırlığını gösterdiğini vurguladı. Ayrıca, açık eri-
şim imkânı bulunan bilimsel yayın yüzdesi katego-
risinde Türkiye'de 1. sırada olmanın, bilimsel bilgi-
nin yaygınlaşması ve daha geniş kitlelere ulaşma-
sı açısından büyük bir değer taşıdığını belirtti. Çev-
resel sürdürülebilirlik alanında da önemli adımlar at-
tıklarını ifade eden Kırcı, üniversitenin kişi başı doğ-
rudan karbon ayak izi bakımından 11. sırada yer al-
masının çevresel sorumluluğun bir göstergesi ol-
duğunu söyledi. “Bu başarı, çevre dostu uygula-
malarımız ve sürdürülebilir gelişme hedeflerimize
olan bağlılığımızı vurgulamaktadır,” dedi.

“BÜYÜK BAŞARILARA İMZA AT-
MAK İÇİN ÇOK ÇALIŞACAĞIZ”

Endeksli yayınların atıf alma oranında Türkiye ge-
nelinde 3. sırada yer alarak bilimsel alanda ne ka-
dar etkili ve saygın bir konumda olduklarını kanıt-
ladıklarını belirten Kırcı, “Yapılan araştırmaların bi-
lim dünyasında ilgi görmesi ve yeni çalışmalara il-
ham vermesi, üniversitemizin bilimsel gücünün en
önemli göstergelerinden biridir. Alanya Üniversite-
si, bu başarılarıyla bilimsel araştırma, sürdürülebi-
lirlik ve küresel eğitim alanlarında örnek teşkil ede-
cek, gelecekte daha büyük başarılara ulaşmak için
çalışmaya devam edecek” dedi. 

"ÇALIŞMALARIMIZDA ÖNCÜ
OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ"

Rapor hakkında değerlendirmelerde bulunan Alan-
ya Üniversitesi Vekil Rektörü Prof. Dr. Aykut Ekinci
ise, “YÖK tarafından yayımlanan 2024 Üniversite İz-
leme ve Değerlendirme Raporu'nda ilk 20 üniversi-
te arasında yer alması, bizi son derece gururlandırdı.
Bu başarı, üniversitemizin eğitim ve araştırma alan-
larında yakaladığı ivmenin somut bir göstergesidir.
Bilimsel yayınların açık erişim oranında Türkiye'de
birinci sırada olmamız, bilgiye erişim konusundaki
kararlılığımızı ve araştırma faaliyetlerimize verdiği-
miz önemi bir kez daha kanıtlamaktadır. Alanya Üni-
versitesi'nin küresel eğitim arenasındaki hedefleri-
ne doğru emin adımlarla ilerliyoruz. Çevre dostu uy-
gulamalarımız, sürdürülebilirlik hedeflerimizle bilimsel
çalışmalarda öncü olmaya ve topluma katkı sağla-
maya devam edeceğiz” dedi. 

� Alanya Üniversitesi / Basın Bülteni

Alanya Üniversitesi ilk 20'de
Alanya Üniversitesi, Yükseköğretim Kurulu (YÖK) ta-
rafından yayımlanan “Üniversite İzleme ve Değerlen-
dirme Genel Raporu- 2024”te büyük bir başarıya imza
atarak Türkiye’deki 201 üniversitenin değerlendirildiği
ve 64 gösterge üzerinden sıralandığı raporda Alanya Üni-
versitesi, ilk 20’de yer alarak adından söz ettirdi.

Murat Kırcı

ALKÜ büyüyor

Cikcilli Yerleşkesinde ikinci temel atıldı
Alaaddin Keykubat Üniversitesi (ALKÜ) Sağlık Kampüsü Ortak Derslikler Binası için temel atma töreni dü-
zenlendi. Törende yapılan konuşmaların ardından Cikcilli Yerleşkesinin ikinci binası için ilk temel atıldı.

'Hırsızlık ürünlerine sahip çıkmayın'
Ziraat Odası Başkanı Tahir Göktepe, avokado üreticilerini hırsızlık vakalarına karşı uyararak, ürün güvenliği için kart sistemi ve belgeli satışın öne-
mini vurgulayarak, "Üreticilerimiz artık belgesiz ve kartsız ürün satın almıyor ve kabul etmiyorlar. Ama vergisiz yollarla talip olanlarda var" dedi.

Tahir Göktepe

Vergiden
kaçanlara çağrı
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ETHEM 
KAYGISIZ

ÖLÜMÜ
HİSSEDİYORUM

Kendimi,okyanusa düşmüş sanıyorum
Her  battığımda, ölümü  hissediyorum
Aynı  yerde, öyle çırpınıp  duruyorum  
Bilmem ki bu fırtına ne zaman dinecek

Günlerdir, bu amansız fırtına dinmiyor
Beynimdeki tüm  karışıklar, silinmiyor

Belki geçer dedim, ama hiçte geçmiyor
Bilmem ki bu fırtına ne zaman dinecek

İnan ki yoruldum artık gücüm kalmadı
Çok  mücadele ettim, bir  türlü olmadı
Ne yaptıysam, yinede  yerini  bulmadı
Bilmem ki bu fırtına ne zaman dinecek 

Öyle çaresizim ki, kalbim  kan ağlıyor
İnan  neşem  kalmadı, içimde  yanıyor       
Ben beni  yitirdim, gönlüm onu arıyor 

Bilmem ki bu fırtına ne zaman dinecek

Umarım bir gün okyanus da sakinleşir
Son nefesim bitmeden, yaradan yetişir
Kuruyan  hayallerim,  yeniden  yeşerir
Belki o zaman, dertler bir anda tükenir

Şair Ethem’i sen yine  ümidini  kesme
Sığın ALLAH'A  o  sevdiklerini  üzme 

Bu günlerin gelir geçer sakın pes etme 
Fırtına  durmasa da, sen kazanacaksın  

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr adresinde yayınlanmaktadır. Basın No: ILN02104191

Sizin oraların nesi meşhur?” slo-
ganıyla 7 bölgeden 400 katı-
lımcının yüzlerce yöresel ürü-

nünü sergilediği 13. YÖREX 9-13
Ekim tarihlerinde ANFAŞ Fuar Mer-
kezi’nde ziyaretçiyle buluştu. Açılışı-

nı Dünya Odalar Federasyonu TOBB
Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nun yap-
tığı fuar, yoğun ilgi gördü. 5 gün sü-
ren YÖREX’i birinci gününde 64 bin
215 kişi, fuar sonunda toplam 328 bin
859 kişi ziyaret etti. YÖREX’te Mer-

sin’in cezeryesinden Denizli buldan
bezine, Hatay künefesinden Afyon-
karahisar sucuğuna, Tokat basma-
sından Hakkari balına yüzlerce ürün
ziyaretçiyle buluştu.
YÖREX’te TOBB’un organizasyonuy-
la ulusal ve uluslararası büyük market
zincirleri ve -e ticaret siteleri, yerel üre-
ticilerle ikili görüşmeler gerçekleştir-
di ve ikili görüşmelerde bir çok ticari
anlaşma sağlandı. YÖREX’e çok sayı-
da öğrenci katılırken, çocukların da yö-
resel ürünlere ilgisi yoğun oldu.

"YÖREX'İ DÜNYA 
TANIMALI"

Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali
Çandır, 13. YÖREX’i büyük coşkuyla
tamamladıklarını söyleyerek, 14 bin yıl-
lık Anadolu’nun yöresel ürünlerini
13’üncü kez ziyaretçiyle buluşturma-
nın mutluluğunu yaşadıklarını kay-

detti. Ali Çandır, önümüz-
deki yıllarda coğrafi işaretli
ürünleri yurtdışında ta-
nıtmaya odaklanacaklarını
bildirirken, "Anadolu'nun
müthiş yöresel ürün zenginliğini dün-
yaya tanıtmak istiyoruz" dedi.

“BİRLİKTE 
BÜYÜTTÜK"

Başkanı Ali Çandır, Yöresel Ürünler
Projesi’ne başından beri destek veren
TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’na
teşekkür ederken, “13. kez YÖREX’in
açılışını yapan, bizleri hiç bir zaman
yalnız bırakmayan, destek olan iş dün-
yamızın lideri Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği Dünya Ticaret Odaları Fe-
derasyonu Başkanımız Sayın Rifat
Hisarcıklıoğlu’na sonsuz teşekkür edi-
yorum. Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Muhittin Böcek ve tüm

ilçe belediye başkanlarımıza, Valimiz
Sayın Hulusi Şahin ve tüm kurum ve
kuruluşlarımıza, oda borsalarımıza,
TÜRKPATENT kurumumuz ve kal-
kınma ajanslarımıza, ziyaretçilerimi-
ze teşekkür ediyorum. YÖREX'i birlikte
büyüttük” dedi. � İHA

Antalya Büyükşehir Belediyesi, iklim
değişikliğinden en çok etkilenecek
olan Akdeniz havzasında yer alan

Antalya’da iklim değişikliği ile mücadele
ve uyum konusunda farkındalık çalış-
malarını sürdürüyor. Bu konuda Antalya
Sanayici ve İş İnsanları Derneği (ANSİ-
AD) ile Antalya Büyükşehir Belediyesi ara-
sında işbirliği protokolü imzalandı. Pro-
tokol kapsamında 16 Ekim Çarşamba
günü İklim Değişikliği Zirvesi düzenle-
necek.  İklim Değişikliği Zirvesi 16 Ekim
Çarşamba günü 09.00-17.30 saatleri ara-
sında Akra Hotel’de gerçekleştirilecek.
Zirvede açılış konuşmalarının ardından
4 farklı oturum gerçekleştirilecek.

AKDEMİSYENLER 
SUNUM YAPACAK

“İklim Değişikliği Zirvesinin Düzenlen-
mesindeki Amaç ve İklim Değişikliğinin
Batı Akdeniz Bölgesi’ne Muhtemel Etki-

leri” başlıklı ilk oturumda Akdeniz Üni-
versitesi Mühendislik Fakültesi Çevre
Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi
Doç. Dr. İbrahim Ethem Karadirek “İk-
lim Değişikliği Ekseninde Su Kaynakla-
rı Yönetimi” konusunu ele alacak. Eko-
lojik Tarım Organizasyonu Derneği Yö-
netim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Uygun Ak-
soy “İklim Krizi ve Tarım-Gıda Sistemle-
ri”, Boğaziçi Üniversitesi Çevre Bilimle-
ri Enstitüsü Öğretim Görevlisi Dr. Tamer
Atabarut ise “İklim Değişikliği ve Sür-
dürülebilirlik Perspektifinden Turizm”
başlıklı sunumlarını gerçekleştirecek.

YEREL YÖNETİMLERİN
HAZIRLIKLARI 
ANLATILACAK

Zirvenin ikinci oturumu ise “Yerel Yö-
netimlerde İklim Değişikliği ve Sürdü-
rülebilir Kalkınma Çözümleri” başlığıyla
gerçekleştirilecek. Sunucu Merve Akın-

cı’nın moderatörlüğünü yapacağı otu-
rumda, Antalya Büyükşehir Belediye
Başkanı Muhittin Böcek, nötr karbon he-
definde Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin yaptığı çalışmaları anlatacak. Bur-
dur Belediye Başkanı Ali Orkun Ercengiz
ve Belediye Başkanı Şükrü Başdeğir-
men de iklim değişikliğinin illerine olan
etkileri ve mücadele çalışmaları hakkın-
da bilgiler verecek,  su kaynaklarının ko-
runması, sel ve taşkınlara karşı alınan ön-
lemler, karbon nötr hedefine ulaşmak için
yapılan projeleri anlatacak.

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNİN
EKONOMİYE ETKİLERİ

3. oturumda ise İklim Değişikliğinin Batı
Akdeniz Bölgesi Ekonomisine ve Yeşil Dö-
nüşüme Uyum Sürecinin Yaratacağı İkti-
sadi Etkileri ele alınacak. Bu oturumda ik-
lim değişikliğinin ticarete ve üretime olan
etkileri ve yeşil dönüşümde finansman fır-
satları ele alınacak. ANSİAD Yönetim
Kurulu Başkanı Ercan Özbek de “Antalya
İklim Değişikliğine Nasıl Hazır Olacak? Si-
vil Toplumun Gücü ve ANSİAD” konulu
bir konuşma gerçekleştirecek.

COŞKUN ARAL İLE 
İKLİM KONULU 

SÖYLEŞİ

Zirvenin 4. ve son oturumunda da iklim
değişikliği kapsamında kamu tarafından
yapılan mevzuat çalışmaları ele alınacak.
16.30 – 17.00 saatleri arasında ise Savaş
Muhabiri & Fotoğrafçı & Gazeteci & Yö-
netmen & Yapımcı Coşkun Aral, “İklim
Değişikliği ile Her Şey Kötüye mi Gide-
cek?” konulu bir söyleşi gerçekleştirecek.
Zirve, Fotoğraf Yarışması Ödül Töreni ile
sona erecek.  � Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi / Basın Bülteni

Antalya Bilim Merkezi
bünyesindeki Bilim
ve Teknoloji Tırı,

okul okul gezerek çocuk-
lara bilim ışığı saçıyor. Bi-
lim ve Teknoloji Tırı, okul
ziyaretleri ile öğrencileri bi-
limin büyüleyici dünyasıy-
la buluşturuyor. Çocukla-
rın bilimle tanışmalarını
sağlamak ve onların bu
alana olan ilgisini artır-
mak amacıyla yola çıkan
mobil bilim merkezi, 15
Ekim Salı günü Varsak İlk-
okulu ve Ortaokulu, 16
Ekim Çarşamba 100. Yıl

Ortaokulu ve 18 Ekim
Cuma günü Ernur Faik
Koparan Ortaokulu’nu zi-
yaret edecek. Bilim ve Tek-
noloji Tırı’nda, yenilene-
bilir enerji kaynakların-
dan manyetik alana, mad-
denin halleri ve motorlar
gibi konulardan robotik ve
3 boyutlu yazıcılarla yapı-
lan uygulamalara kadar
geniş bir yelpazede dene-
yim alanları bulunuyor. Ay-
rıca, sanal gerçeklik uygu-
lamaları, yapay zeka, izo-
hips haritalar, astronot sel-
fi noktası, beyin dalgaları,

İHA yer istasyonu ve ho-
logram teknolojileri gibi
ileri teknolojiye dair bilgi-
ler de öğrencilere sunula-
cak. Kepez Belediye Baş-
kanı Mesut Kocagöz,
“2024-2025 eğitim ve öğ-
retim yılında teknoloji ve
bilimi çocuklarımızın aya-
ğına götürüyoruz. Çocuk-
larımızı teknoloji ve bilim-
le geleceğe hazırlamalıyız.
Amacımız, çocuk ve genç-
lerimizi çağın gerektirdiği
yetkinliklerle buluştur-
mak” dedi. � Kepez Bele-
diyesi / Basın Bülteni

A
ntalya Büyükşehir Belediyesi
Tarımsal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı, Elmalı’nın Kışla

Mahallesi'ndeki üreticilere silajlık
mısır tohumu desteğinde bulundu.
Ekilen silajlık mısırlar, istenilen ol-
gunluğa ve verime ulaşmasıyla bir-
likte hasat edildi. Yapılan destekle
birlikte Kışla Mahallesi Karagöl
mevkiinde 60 dönümlük arazide or-
tak ekilen yaklaşık 400 ton silajlık
mısır hasat edildi.

ÜRETİCİLERİN YEM
İHTİYAÇLARININ
KARŞILANMASI 
HEDEFLENİYOR

Büyükşehir Belediyesi Elmalı Hiz-
met Birimi Şube Müdürü Bilal Ka-
sap, silajlık mısır desteğiyle çift-
çilerin üretimine büyük katkı sağ-
landığını belirterek, “Elmalı’da
hayvancılığın yoğun olarak ya-
pıldığı ve yem tüketiminin fazla ol-
duğu bölgelerdeki üreticilere yem
ihtiyaçlarını karşılamak üzere si-
lajlık mısır tohumu desteği yap-
mıştık. Çiftçilerimiz hibe ettiğimiz
tohumların veriminden oldukça

memnunlar” dedi.

“TOHUM MALİYE-
TİNDEN KURTUL-

MUŞ OLDUK”

Elmalı Kışla Mahalle Muhtarı Rasim
Lök, ekilen tohumların Tarım Kre-
di Kooperatiflerinden tescilli, veri-
mi son derece yüksek, kuraklığa
dayanıklı silajlık bir çeşit olduğunu
belirtti. Lök, "Dekarda ortalama
sekiz-dokuz ton arasında verimli-
liği olan, hastalıklara dayanıklı mı-
sır tohumlarını Kışla Mahallesi Ka-
ragöl Mevkiinde toprakla buluş-
turduk. Hibe edilen tohumlar ol-
dukça kaliteli, verimi yüksek ve za-
rarlılara karşı dayanıklı. Arazileri-
mizin tekrar yeşermesi için to-
hum ihtiyacımız Antalya Büyük-
şehir Belediyemiz tarafından kar-
şılandı. Hayvanlarımızın yem ihti-
yacını üreterek sağlamaya çalışı-
yoruz. Üreticilerimizin devamlılığı-
nı sürdürebilmesi için bu tür des-
tekler çok önemli. Verilen destek-
le tohum maliyetinden kurtulmuş
olduk” dedi. � Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi / Basın Bülteni

YÖREX yüzbinleri ağırladı
ATB ve TOBB öncülüğünde bu yıl 13’üncüsü ANFAŞ Fuar Merkezi’nde düzenlenen Yöresel Ürünler Fuarı YÖREX’i 5 günde 328 bin 859 kişi ziyaret etti.

400 ton mısır toplandı
Silajlık mısırda hasat 

Elmalı'da 60 dönümlük alanda ekilen silajlık mısırlar hasat edildi.

Büyükşehirden İklim Değişikliği Zirvesi
Büyükşehir Belediyesi, iklim değişikliği ile mücadele ve uyum ko-
nusundaki farkındalık çalışmaları kapsamında ANSİAD ile işbir-
liğinde  yarın Akra Hotel’de İklim Değişikliği Zirvesi düzenleyecek. 

Kepez Belediyesi’nin Bilim ve Teknoloji Tırı, Antalya’daki okulları geze-
rek öğrencileri bilimin büyüleyici dünyasıyla tanıştırmaya devam ediyor.

Mobil Bilim Tırı okullarda
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ALKÜ'nün akademik yılı başladı
Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi'nde (ALKÜ) yeni dönemin ilk adımı olan “2024-2025 Aka-
demik Yılı Açılış Töreni” alanlarında başarılı olan akademisyenlere ödül takdimi ile yapıldı.

Alanya Alaaddin Keykubat Üniver-
sitesi (ALKÜ) yeni döneme “2024-
2025 Akademik Yılı Açılış Töreni”

ile başladı. Cikcilli Yerleşkesindeki temel
atma töreninin ardından ALKÜ Rek-
törlük binasındaki Alev Alatlı Konferans
Salonu’nda “2024-2025 Akademik Yılı
Açılış Töreni” yapıldı. Törenlere Önce-
ki Dönem Dışişleri Bakanı ve Antalya
Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu, Alanya
Kaymakamı Dr. Fatih Ürkmezer, Alan-
ya Belediye Başkan Vekili Halime Dim
Ceylan, ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan
Ahmet Türkdoğan, Rektör Yardımcıla-
rı Prof. Dr. Mehmet Akın, Prof. Dr. Atıf
Bayramoğlu, Prof. Dr. Mehmet Kılıç,
ALKÜ Genel Sekreteri Onur Ocak-
dan, Alanya Üniversitesi MYO Müdürü
Dr. Öğr. Üyesi Erdem Demir, Alanya
Üniversitesi Genel Sekreteri Tuba Şim-
şek, Türkiye Bisiklet Federasyonu Baş-
kanı Emin Müftüoğlu, Antalya İl Jan-
darma Komutan Yardımcısı Albay En-
gin Burak Mindivanlı, Alanya İlçe Jan-
darma Komutanı Binbaşı Hüseyin Di-
rek, Alanya İlçe Emniyet Müdürü Mu-
rat Kenan Patat, ALTSO Başkanı Eray
Erdem, ALTİD Başkanı Burhan Sili,
MÜSİAD Alanya Şube Başkanı Musta-
fa Durusoy, Alanya İlçe Müftüsü Dr. İh-
san İlhan, Alanyalı hayırseverler, siya-
si parti temsilcileri,  akademisyenler, ida-
ri personel ve öğrenciler katıldı. 

ÇAVUŞOĞLU: 
“ALKÜ İÇİN 

HEPİMİZ ELİMİZDEN 
GELENİ YAPIYORUZ” 

Önceki Dönem Dışişleri Bakanı ve An-
talya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu yap-
tığı konuşmada 2024-2025 Öğretim
Yılı Akademik Açılış Töreni’nde bulun-
maktan onur duyduğunu söyledi. Yeni
dönemin başarılar getirmesini dileyen

Çavuşoğlu, “Üniversitemizin 9 yılda
katettiği mesafe bizlere gurur veriyor.
Üniversitemizin eğitim kalitesi artarken
aynı zamanda akademik personel ve öğ-
renci sayısında da artışlar yaşıyoruz. Bu-
nun yanında daha iyi şartlarda eğitim
vermek için başta Rektörümüz ve üni-
versitemizin yönetimi olmak üzere tüm
Alanya olarak hepimiz elimizden gele-
ni yapıyoruz. Öğrencilerimiz üniversi-
temizde sağlıktan spora, eğitimden kül-
türe her alanda öğrenim görüyorlar. Biz-
ler de bunu görmekten büyük mutluluk
duyuyoruz. Aynı zamanda hocalarımı-
zın da başarılarıyla mutlu oluyoruz.
Öğrencilerimize de yeni dönemde ba-
şarılar dilerken eğitimlerini en verimli
şekilde almalarını tavsiye ediyorum.”
dedi. Çavuşoğlu konuşmasının deva-
mında öğrencilere tavsiyelerde bulu-
narak yeni dönemin akademik camia-
ya hayırlı olmasını diledi. 

REKTÖR 
TÜRKDOĞAN: 

“GÜZEL İŞLERE 
HEP BİRLİKTE 

İMZA ATACAĞIZ” 

ALKÜ’nün yeni döneme adım attığı
2024-2025 Öğretim Yılı Akademik Açı-

lış Töreni’nde konuşan ALKÜ Rektörü
Prof. Dr. Kenan Ahmet Türkdoğan,
“Bugün bizleri mutlu eden bir diğer ha-
dise de Sağlık Kampüsü Ortak Ders-
likler Binası’nın temel atma törenini ger-
çekleştirmiş olmak. Orada Tıp Fakül-
tesi’nde, hocalarımızın öğrencilerimize
güzel hizmetler ve eğitim verebilmele-
ri ve geleceğe taşıyacak meşaleyi onla-
ra aktarabilmeleri için gerekli olan fiziki
alanı onlara sağlamış olacağız. İki blok-
tan oluşan eğitim kampüsümüzün ilk
yapım aşaması olan temel atma törenini

gerçekleştirdik. Sayın Baka-
nımıza teşekkür ediyoruz;
inşallah oradaki amfilerle,
laboratuvarlarla üniversite-
mizi geleceğe taşıyacak güzel
projeler yapacağız. Yurt dı-
şındaki sınıflandırmalarda
öne çıkmak için bazı kriterler
var, bu kriterlere erişmek
için kaliteli projeler yapıp ça-
lışmalarımızda çokça atıf al-
mamız gerekiyor. Burada biz-
lere düşen görev, sizlerin
daha güzel çalışmalar yapa-
bilmesi için sizlere gereken
ortamı sağlamak. Biz de bunu
için var gücümüzle çalışıyo-
ruz, inşallah gelecekte daha
güzel işlere hep birlikte imza
atıp daha başarılı işler yapan

hocalarımızla akademik açılışlar yapa-
cağız. Hepiniz hoş geldiniz; yeni dönem
hepimize hayırlı, uğurlu ve bereketli ol-
sun.” dedi. 

ALKÜ’NÜN BAŞARILI 
AKADEMİSYENLERİ 
ÖDÜLLERİNİ ALDI 

Konuşmaların ardından Rektör Türk-
doğan tarafından Milletvekili Çavuşoğ-
lu’na hediye takdimi gerçekleştirildi. Ça-
vuşoğlu daha sonra Stanford Üniversi-
tesince hazırlanan “Dünyanın En Etkili
Bilim İnsanları Listesi’nde yer alan
Rafet Kayış Mühendislik Fakültesinden
Makine Mühendisliği Bölümü Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Mehmet Kanoğlu ve
Elektrik-Elektronik Mühendisliği Bö-
lümünden Doç. Dr. Emrah Irmak’a ba-
şarı belgelerini takdim etti. Törenin de-
vamında Rektör Türkdoğan, ALKÜ’ye
destek veren ALTİD, ALTSO VE MÜ-
SAİD Başkanlarına ve Fakülte ve
Meslek Yüksekokulundan dereceye gi-
ren 15 akademisyene belge takdimi
yaptı. Tören hatıra fotoğrafı sonrası
sona erdi. Törenin ardından Önceki
Dönem Dışişleri Bakanı ve Antalya
Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu ALKÜ
Şeref Defteri’ni imzaladı. 

� ALKÜ Basın Bülteni
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri 
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye
Sitesi 
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

ELEMAN
Mahmutlar’da sitemizde
görevlendirilmek üzere kapıcı
aranmaktadır. Müracaatların
şahsen yapılması rica olunur.
Adres: Güllerpınarı Mah. Asım
Tokuş Cad. Kalan Sk. No:21/A
Tel: 0242 511 77 48

ELEMAN
Adalya Kuyum’da çalışacak
yemek, temizlik ve çay servisi 
yapabilecek bayan arkadaş
aranmaktadır.
Adres: 25 mt. yol Havuzbaşı
Apt. No:34
Tel: 0242 511 11 11

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama 
Fabrikası Bünyesinde 
çalıştırılacak E sınıfı ehliyet
sahibi şoför alımı yapılacak.
Başvurunun bizzat ya da 
telefon ile yapılması 
gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Bay - bayan ön saha çalışma

arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen 

yapılması rica olunur.

ARABALİOĞLU PETROL
Adres: 

Oba Mah. Çevreyolu - ALANYA

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

SATILIK
ÜZÜMLÜ KÖYÜNDE 

1 DÖNÜM TARLA.

Baraj manzaralı. Köy yerleşim

yeri içerisinde. Emsallerinden

oldukça uygun. Gazete özel 

bu ayki net fiyatımız 1.550.000 TL

Araç takası olur.

Gsm: 0 535 876 18 82

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacak-
tır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 /
Alanya

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

TANITIM 
HİZMETLERİ

Sosyal Medya ve 
Dron çekimleriniz için 

bizi arayın...

Profesyonel çekim ve
grafik tasarım. 

Gsm: 0 533 193 86 66 
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Galatasaray 8 7 1 0 24 8 22
2.Samsunspor 8 6 0 2 14 7 18
3.Beşiktaş 7 5 2 0 15 5 17
4.Fenerbahçe 7 5 1 1 16 5 16
5.Başakşehir 7 4 2 1 14 9 14
6.Göztepe 7 3 3 1 14 9 12
7.Eyüpspor 7 3 3 2 13 10 12
8.Konyaspor 8 3 2 3 10 11 11
9.Bodrumspor 8 3 1 4 8 10 10
10.Trabzonspor 7 1 6 0 7 6 9
11.Alanyaspor 8 2 3 3 8 11 9
12.Kasımpaşa 8 1 5 2 9 11 8
13.Sivasspor 8 2 2 4 8 11 8
14.Antalyaspor 8 2 2 4 10 15 8
15.Ç.Rizespor 8 2 1 5 5 15 7
16.Gaziantep FK 7 1 2 4 7 11 5
17.Kayserispor 7 0 4 3 6 13 4
18.Hatayspor 7 0 3 4 6 12 3
19.Adana Demir 8 0 1 7 7 20 1

TRENDYOL SÜPER LİG 9. HAFTA
19 Ekim Cumartesi
Kayserispor 13:30 Gaziantep FK
Trabzonspor 16:00 Başakşehir
Eyüpspor 19:00 Göztepe
Antalyaspor 19:00 Galatasaray
20 Ekim Pazar
Sivasspor 13:30 Hatayspor
Beşiktaş 16:00 Konyaspor
Alanyaspor 19:00 Kasımpaşa
Samsunspor 19:00 Fenerbahçe
21 Ekim Pazartesi
Bodrumspor 20:00 Ç.Rizespor
Adana Demirspor 00:00 BAY

PU AN DU RU MU
TAKIMLAR O G M P A V
1.Ziraat Bankkart 2 2 0 6 6 0
2.Fenerbahçe 2 2 0 6 6 2
3.Galatasaray 2 2 0 6 6 2
4.Spor Toto 2 2 0 5 6 2
5.Alanya Bld. 2 1 1 3 5 5
6.Altekma 2 1 1 3 5 5
7.Bursa BŞB 2 1 1 3 4 4
8.Halkbank 1 1 0 2 3 2
9.Arkasspor 2 0 2 1 3 6
10.Cizre Bld. 2 0 2 1 2 6
11.Türşad 2 0 2 1 2 6
12.Akkuş Bld. 2 0 2 0 0 6
13.İstanbul Gençlik 1 0 1 0 0 3
14.Develi Bld. 0 0 0 0 0 0 

SMS GRUP EFELER LİGİ 3. HAFTA
20 Ekim Pazar
Spor Toto 13:00 İstanbul Gençlik
Ziraat Bankkart 17:00 Halkbank
Alanya Bld. 14:00 Türşad
Galatasaray 14:00 Akkuş Bld.
Cizre Bld. 14:00 Arkasspor
Altekma 15:00 Bursa BŞB
Develi Bld. (iptal) Fenerbahçe

PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P

1.Ant.Özgürlük 5 5 0 0 25 6 15
2.Mahmutlarspor 5 3 2 0 11 5 11
3.Avsallarspor 5 3 1 1 9 5 10
4.Payallarkonaklı 5 3 0 2 11 77 9
5.Kargıcakspor 5 2 2 1 8 5 8
6.Kunduspor 5 2 1 2 8 11 7
7.G.Paşa Koru 5 2 0 3 14 10 6
8.Demirtaşspor 5 1 0 4 8 12 3
9.Serik Cumalı 5 0 2 3 6 12 2
10.Kadriyespor 5 0 0 5 5 22 0

ANTALYA 1. AMATÖR 2. GRUP 5. HAFTA
Kargıcakspor 4-1 Serik Cumalı
Mahmutlarspor 2-1 Demirtaşspor
G.Paşa Koruspor 1-3 Payallarkonaklı
Kunduspor 4-2 Kadriyespor
Ant. Özgürlükspor 3-2 1971 Avsallarspor

ANTALYA 1. AMATÖR 2. GRUP 6. HAFTA
Kadriyespor - Kargıcakspor
Demirtaşspor - Kunduspor
Payallarkonaklı - Ant. Özgürlükspor
Serik Cumalı - G.Paşa Koruspor

TFF 3. LİG 3. GRUP 6. HAFTA
Aliağa Futbol 0-0 Pazarspor
Bayburt İÖİ 2-2 MK Paşaspor
Alanya 1221 FK 3-1 1922 Konyaspor
Osmaniye FK 1-2 Ayvalıkgücü
Çorluspor 0-0 Efeler 09spor
Karabük İY 1-1 Yozgat Bozokspor
52 Orduspor 2-0 Küçükçekmece
Çankaya FK 1-0 Viranşehir Bld.

TFF 3. LİG 3. GRUP 7. HAFTA
19 Ekim Cumartesi
Ayvalıkgücü 15:30 Bayburt İÖİ
Küçükçekmece 15:30 Osmaniye FK
Aliağa FK 15:30 Karabük İY
20 Ekim Pazar
Viranşehir Bld. 14:30 Alanya 1221 FK
Pazarspor 14:30 Çankaya FK
1922 Konyaspor 15:00 Çorluspor
MK Paşaspor 15:30 Yozgat Bozokspor
Efeler 09spor 15:30 52 Orduspor 

3. LİG 4. GRUP PUAN DURUMU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Ayvalıkgücü Bld. 6 4 1 1 10 7 13
2.K.Çekmece 6 3 2 1 8 4 11
3.Aliağa Futbol 6 2 4 0 7 2 10
4.MK PaşaSpor 6 3 1 2 9 7 10
5.Çankaya FK 6 3 1 2 6 7 10
6.Karabük İY 6 2 3 1 6 5 9
7.Efeler 09spor 6 2 3 1 5 4 9
8.Pazarspor 6 1 5 0 8 3 8
9.52Orduspor 6 2 2 2 7 6 8
10.Bayburt İÖİ 6 2 2 2 6 7 8
11.Osmanispor 6 2 1 3 7 6 7
12.Çorluspor 6 2 1 3 3 5 7
13.Yozgat Bozokspor 6 1 3 2 5 9 6
14.1922 Konyaspor 6 1 2 3 5 9 5
15.Alanya 1221 FK 6 1 1 4 10 13 4
16.Viranşehir Bld. 6 0 2 4 1 10 2

Futbolun düşüncesine değil
duygusuna sahip bir toplu-
mumuz var. Futbol zevki ile

bunu biraz açabiliriz. Örneğin, Birçok
yönetici kulübünü kurumsal bir kim-
likle yönetmekten, futbola hizmet et-
mekten ve sorunlarla mücadele et-
mekten değil federasyona sataşmak-
tan, rakiplerine meydan okumaktan,
gündem yaratmaktan, hakem eleştir-
mekten veya medyatik olmaktan
daha çok zevk alıyor. Futbolun anla-
mı yönetici doyumundan geçiyor.

Birçok antrenör takımına modern
futbol oynatmaktan, sistem üretmek-

ten, genç futbolcu oynatma cesareti
göstermekten ve takımını yönetmek-
ten değil oyunu yönetmekten, öfkeye
kapılmaktan, kibirli davranmaktan,
şov yapmaktan, oyuncularını medya
önünde eleştirmekten, hakemleri suç-
lamaktan veya daha çok zevk alıyor.

Birçok futbolcu oynadığı oyundan
zevk almaktan, estetik hareket yap-
maktan, skor ne olursa olsun müca-
dele etmekten değil hakemi aldat-
maktan, rakibiyle dalaşmaktan, taraf-
tarı tahrik etmekten zevk alıyor.

Birçok hakem oyunda adil olmak-

tan, futbolcularla iletişim kurmaktan,
izleyenlere güven vermekten değil
oyunun önüne geçmekten, futbolcula-
rı azarlamaktan, gördüğünü değil gör-
mek istediğini görmekten zevk alıyor.

Birçok futbol yorumcusu açık,
duru ve net konuşmaktan, objektif ol-

maktan, inandığı şeyi söylemekten
değil futbolun çemberinden geçmiş
biri olarak bol keseden yaptığı abartılı
yorumdan, aykırı konuşmaktan, akıl
hocalığı yapmaktan, taraftarı dolmu-
şa/dolduruşa getirmekten, hakemleri
hedef göstermekten, amigo gibi dav-
ranmaktan zevk alıyor. 

Birçok futbol taraftarı takımını
desteklemekten, izlediği oyundan
zevk almaktan, bir takımın taraftarı
olduğu için mutlu olmaktan değil ha-
keme baskı kurmaktan, küfretmekten
veya rakiplerine dozu yüksek laf at-
maktan zevk alıyor. Çünkü bu, taraf-
tarlığın doğası gereği böyledir.

Belki bu anlayışı değiştiremeye

biliriz ama duruşumuzu ve mücade-
le biçimimizi değiştirebileceğimizi
düşünüyorum. Belki şaşıracaksınız
ama sayıları az da olsa futbolumuz-
da okuyan, araştıran, düşünen ve
üreten, futbola kafa yormak isteyen
insanlar var. Kitap okunduğu zaman
güzel, bilgi davranışa dönüştüğü za-
man anlamlıdır.

Demek oluyor ki “ak da var,
kara da” prensibine göre futbolun
doğası gereği kabul edilen agresif ta-
vır ve hakaret içerikli söylemlere karşı
manevi başarı olan okumak, araştır-
mak ve sorgulamak çabası “zihnimi-
zin odağı ile futbol imajımızın içeriği-
nin aynı olması açısından” çok
önemli bir şeydir.

Futbol Zevki

C
o r e n d o n
Alanyaspor,
U19 Elit B

Ligi'nde Siltaş Yapı
Pendikspor'u dep-
lasmanda 3-0 yen-
di. Pendik Beledi-
yesi Çamlıca Sta-
dı'nda cumartesi
günü oynanan kar-
şılaşmada genç tu-
runcu yeşillilere
galibiyeti getiren
golleri 59'uncu da-
kikada Atilla Kör-
gil, 63'üncü daki-
kada Nejdet Nezir
Bilin ve 69'uncu
dakikada penaltı-
dan Enes Tulgay
kaydetti. � Ercan
YILDIRIM

GENÇLER 3 PUANI 3 GOLLE ALDI

T
rendyol Süper
Lig'de milli ara
sona erdi ve lig

müsabakaları hafta sonu
oynanacak 9'uncu hafta
karşılaşmalarıyla devam
edecek. Ligde 9 puanla
11'inci basamakta yer alan Corendon Alan-
yaspor, 9'uncu hafta mücadelesinde misafir
edeceği Kasımpaşa maçı hazırlıklarına dün
yaptığı çift idmanla devam etti. 

Kasımpaşa hazırlıklarına perşembe günü
başlayan Alanyaspor, dünkü sabah idmanın-
da sabah dayanıklılık ve kuvvet idmanı yap-
tı. Akşam gerçekleştirilen günün ikinci idmanı
ise ısınma koşularıyla başladı. Zimbitlik Sa-
hasında yapılan idmanda daha sonra taktik ça-
lışma yapıldı.   � Ercan YILDIRIM

Corendon Alanyaspor, Trendyol Süper Lig’in
9’uncu haftasında oynayacağı Kasımpaşa ma-
çının hazırlıklarına çift idmanla devam etti.

Corendon Alanyaspor, Kasımpaşa maçı hazırlıklarında dün çift idman yaptı

Alanyaspor'da sabah dayanıklılık ve kuvvet idmanı yapıldı
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